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Dec. 27, 2021 

 
RPS 205 families, 
 

Thank you again for your patience and cooperation as we continue to work through a nationwide 
bus driver and staff shortage. At this time, we are planning to provide transportation in January to all 
eligible students on our bus routes.  
 

With the ongoing pandemic and quarantine guidelines, it’s possible our staff numbers will change. 
We are hopeful, however, that interruptions will be limited. We will continue to monitor our staffing 
levels over winter break. While we don’t want to cancel routes last-minute, that’s still an unfortunate 
possibility. 
 

We will share more information and updates, as needed. Thank you again for your support through 
this difficult time. 
 

Sincerely, 
 

Mike Slife, RPS 205 Executive Director of Transportation 
Mike Phillips, RPS 205 Chief Operations Officer 
 
 
 
 
 
 

 اعزائنا عوائل مدارس روكفورد العامة,   

نشكركم مجددا   لصبركم و تعاونكم بينما  نحن مستمرون في العمل أثناء ازمة النقص في اعداد سائقي الحافلات  و طاقم العمل. خلال الوقت  

 القادم سنقوم بتوفير الحافلات لشهر كانون الثاني)يناير( لجميع الطلاب المؤهلين لتلقي هذه الخدمة في مدارسنا.

 

. سنواصل ان تكون الانقطاعات محدودة  ملمع إرشادات الوباء والحجر الصحي المستمرة ، من الممكن أن تتغير أعداد موظفينا. ومع ذلك ، نأ 

حظة الأخيرة ، إلا أن هذا  في اللالحافلات إلغاء مسارات  عدم رغبتنا فيمراقبة مستويات التوظيف لدينا خلال العطلة الشتوية. على الرغم من 

. مؤسفا   الا  لا يزال احتم  

.. شكرا لكم مرة أخرى على دعمكم خلال هذا الوقت الصعبعند الضرورة سنشارك المزيد من المعلومات والتحديثات ،   

 

 

 مايك سلايف, المدير التنفيذي لوسائل النقل في مديرية روكفورد العامة 205

 مايك فيليبس, مدير العمليات في مديرية روكفورد العامة 205  


